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Council meeting of 14 January 2004

Motion on “Supporting the import and export industries”

Hon HUI Cheung-ching has given notice to move the attached
motion on “Supporting the import and export industries” at the Council
meeting of 14 January 2004.  The President has directed that “it be printed in
the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2004年年年年1月月月月14日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

許長青議員就許長青議員就許長青議員就許長青議員就“支持進出口業支持進出口業支持進出口業支持進出口業”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府盡快研究 ‘內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排’ 的實施，

以及歐美國家將於2005年改變香港及內地主要紡織品出口配額制度，對香港進出
口業所帶來的影響，並制訂對策。”

(Translation)

Motion on “Supporting the import and export industries”
to be moved by Hon HUI Cheung-ching

at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 14 January 2004

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to expeditiously study how Hong Kong’s
import and export industries will be affected by the implementation of the Mainland
and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement and the changes to be
introduced by European countries and the United States in 2005 to the export quota
system for major textile products from Hong Kong and the Mainland, and to formulate
corresponding measures.”


